



## **INNKALLING TIL STYREMØTE I NORSK BOBILFORENING REGION MIDT**

**MØTET BLIR AVHELDE PÅ SKYPE 06.07.2022 KL. 18.00-20.00**

**Desse er innkalla:** Karl S Olsen, Mona Stenersen, Harry Rypdal, Petter E Mathisen, Edvar Hoston, Lill Hege Sortehaug, Odd B Gabrielsen, Wainy Stenkløv, Bjarne Sund og Thomas Charles Solbakken

### **Sak 29-22. Godkjenning av innkalling**

Godkjent

### **Sak 30-22. Godkjenning av sakliste**

Godkjent

### **Sak 31-22. Godkjenning av protokoll av 02.06.22**

Feil telefonnummer til Tomas på forrige møte.

### **Sak 32-22: Status på planlagte treff 2022**

Jubileumstreff 2022. Info

Andre treff som er planlagte/ ønsker om treff.

Karl. Treff på Haramsøy 19-21 august, usikkert enda.

Fårikåltreff Storås, julebord på Eide 29 oktober. Fårikåltreffet på Fiskå går ut pga av plassmangel, julebord ørskogfjellet. Harry info treff på Atlanterhav. Klarer med Mona. Kalle utfordrer Tomas til å ordne treff i nærheten av Tr.heim. Mona, Tove og Edvar har vært på stand. Edvar kommer med rapport senere. Tomas nevner om treff hos Cabo, nå Tellus på Øysand. Treff på Flora info fra Tomas. Diskusjon om hvor det skal reklameres treff, det nevnes Gnist.

Jubileumstreff: 3 stk Harry, Edvar og Kalle. Mye sykdom og ingen innkalling. Sender faktura til de som ikke har meldt avbud. Gjennomføring supert, med nydelig mat. Ingen negative tilbakemeldinger på treffet. Skulle ønsket flere fra styret møtte. Første leder i region midt sendt mail som ble lest. Super musikken hele helgen. En på 95,5 år møtte med sin bobil nr 17.

Kalle, Haramsøya ønskes det treff etter brua er åpna. Kalle samordner seg med Mona om dette.

### **Sak 33-22. Orientering frå leiar.**

Kalle var med på sitt første landsstyremøte. Ny praksis, leder i hver region kan ta med seg en person som kan lytte. Observatør kan møte som erstatter for leder. Kalle ønsker at Wainy leser igjennom tallene på slike møter. Og et ønske at Lill Hege er med som nestleder.

Ny president i nordisk skal velges, instillt Tor Visepresident. Landstreff vest avlyst eller ikke?

Kalle informerer litt generelt fra sine treff.

Agnete og treff for info Gnist og Teams til høsten, hvor vet vi ikke enda. Molde kommer som forslag, Kviltorp.

### **Sak 34-22. Kjøp av hengar.**

### **Sak 35-22. Eventuelt.**

Meld inn eventuelt saker til leiar på tlf 90500516 evt

[karl.severin.olsen@gmail.com](mailto:karl.severin.olsen@gmail.com)

Forslag på at møre og midt setter av kr.30.000,- hver totalt 60.000,-.

Treffkordatorene har ansvar.

Wainy og Tomas har ansvar på trøndelag, Mona og Harry på møre-siden.

Kalle lånte en høyttaler på jubileumstreffet. Som kunne anbefales.

### **36-22**

### **37-22 Edvar, Mona, Harry**

**Kalle info 28-29-30 lederen skal være tilgjengelig. Årsmøteprotokoll sendes til Edvar.**

**Mulig det må signeres på nytt.**

*Med venleg hilsen*

*Mona Stenersen*

*Nedre Grøthaugen 12. 6143 Fiskå*

*Treffkordinator Region Midt*

*Mobil: 41424784*

*E-mail: [msteners@online.no](mailto:msteners@online.no)*



